
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 18. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 228
Ministeren bedes redegøre for, hvordan regeringen vil administrere randzone-
loven med henblik på at sikre, at der ikke udlægges for store randzonearealer
i forhold til det oprindeligt skitserede areal,
og samtidig sikre, at alle ansøgte randzonearealer bliver kompenseret til lod-
sejerne. Herunder bedes ministeren oplyse, om der er sammenfald mellem
størrelsen på det planlagte areal for randzoner og det areal, der er sagt om
kompensation for?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Henrik Høegh
(V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Erling.Bonnesen@ft.dk, Hen-
rik.Hoegh@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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